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ZÁPISNICA 

z 9. zasadnutia Školskej komisie  Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja konaného dňa 28. 05. 2015 

 

   

PROGRAM  ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie 

2. Úprava rozpočtu KSK v roku 2015 

3. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN KSK  

č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších predpisov 

4. Vízia a misia Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 2015-2020 

5. Hodnotiaca správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

škôl a školských zariadení za školský rok 2013/2014  

6. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2015 

7. Plán úloh komisií Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2015 

8. Rôzne 

9. Záver 

            
K bodu č. 1 
 Rokovanie otvoril  a viedol podpredseda školskej komisie PhDr. M. Čižmár. Komisia 

bola uznášaniaschopná, z celkového počtu 27 členov bolo na zasadnutí prítomných 20 členov. 

Program rokovania bol doplnený o materiál „Prechod zriaďovateľskej pôsobnosti SOŠ, 

Komenského 12, Trebišov, z KSK na DSA, a.s., Brezno“, ako bod č.2 . Následne pod bodom 

č. 6 bol zaradený materiál „Nájom telocvične Hotelovej akadémie, Južná trieda 10, Košice“. 

V rámci bodu „Rôzne“ boli na rokovanie  zaradené nesplnené  úlohy z plánu úloh komisie na 

I. polrok 2015.     

 

Hlasovanie č.1: 

Prítomní: 20 

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 



Uznesenie  č. 13/2015  

Prítomní členovia hlasovaním schválili  doplnený program rokovania školskej komisie.   

  

K bodu č. 2 

 Materiál „Prechod zriaďovateľskej pôsobnosti SOŠ Trebišov z KSK na DSA, a.s., 

Brezno“, bol pred rokovaním komisie predložený členom komisie priamo na stôl.  

Ing. O. Bernát, riaditeľ Úradu KSK, bližšie uviedol obsah predkladaného zámeru 

DSA, a.s., Brezno. Informoval členov komisie o ďalšej existencii školy podľa predstáv 

nového zriaďovateľa. Hovoril o terajších odboroch, o ich oživení, o zlepšení technickej 

vybavenosti,  medzinárodnej podpore kvality vzdelávania a zahraničných pobytoch študentov, 

ich  jazykovej schopnosti a perspektívy pracovného uplatnenia.  V rámci diskusie sa jednotliví 

členovia zaujímali, či sa bude vyžadovať od žiakov školné, ako sa budú meniť učebné 

osnovy, či existujú v rámci Slovenska  školy, ktoré patria pod DSA a aké zmeny môžu 

očakávať zamestnanci školy. Otázky sa týkali aj majetku školy, ktorý sa plánuje účelovo 

prenajať na zabezpečenie výchovno- vzdelávacieho procesu. Zaujímali sa o celkovú 

atmosféru na škole.  

Ing. O. Bernát potvrdil prvotné rokovanie s vedením školy pred cca dvoma týždňami 

a uviedol, že dnes, t.j. 28.5.2015 o 15.30 hod., bude zasadať Rada školy pri SOŠ, Trebišov. 

Na niektoré otázky odpovedal a informácie ohľadom učebných osnov  doplnil vedúci 

OŠ  Ing. Š. Kandráč.   

V závere diskusie JUDr. M. Komara uviedol, že výpovednú  hodnotu bude mať aj  stanovisko 

poslancov za región Trebišov.  

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní: 20 

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržal sa:1  

Uznesenie  č. 14/2015  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu  KSK prerokovať a schváliť prechod 

zriaďovateľskej pôsobnosti SOŠ, Komenského 12, Trebišov z KSK na DSA, a.s., Brezno. 

 

 

K bodu č. 3  

Ing. M. Karafová k úprave rozpočtu KSK v roku 2015 stručne uviedla dôvody pre 

úpravu bežného a kapitálového rozpočtu celkom a podrobnejšie informovala o účeloch úpravy 

v oblasti „Vzdelávanie“.     

K predloženému materiálu neboli zo strany prítomných členov komisie žiadne otázky.  

  

Hlasovanie č. 3 :  

Prítomní: 20 

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   

Uznesenie  č. 15/2015:  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu  KSK prerokovať a schváliť úpravu bežného 

a kapitálového rozpočtu KSK v roku 2015 podľa predloženého návrhu. 

 

 

 



K bodu č. 4 

Informácia o poskytnutých dotáciách je prehľadom  poskytnutých a zamietnutých 

žiadostí  o dotácie v zmysle VZN KSK č.3/2006 do výšky 3300,- € na základe rozhodnutia 

predsedu KSK. 

K predloženému materiálu neboli zo strany členov komisie žiadne pripomienky.   

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní: 20 

Za:  20 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   

Uznesenie  č. 16/2015:  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu  KSK prerokovať a zobrať na vedomie Informáciu 

o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN KSK č.3/2006 

o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov. 

 

K bodu č. 5 

  Ing. I. Fűlöp vysvetlil podstatu vízie PHSR 2016 - 2022, ktorá má v spolupráci 

jednotlivých aktérov - akademickej, podnikateľskej  a verejnej obce  za cieľ mobilizovať 

obyvateľstvo kraja pri riešení aktuálnych problémov v oblasti regionálneho rozvoja. 

Základným cieľom misie KSK je podpora tvorby nových pracovných miest z dôvodu 

sociálnej degradácie stále väčšej časti obyvateľstva. 

K predloženému návrhu nebola zo strany členov komisia žiadna diskusia. 

 

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní: 20 

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   

Uznesenie  č. 17/2015:  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu  KSK prerokovať a schváliť Víziu a misiu PHSR na 

obdobie 2016 - 2022. 

 

K bodu č. 6 

 Doplnený materiál týkajúci sa nájmu telocvične Hotelovej akadémie, Južná trieda 10, 

Košice, bol členom komisie zaslaný vopred elektronicky, aby sa mohli oboznámiť s jeho 

obsahom. Podstatou je podpora mládežníckeho športu basketbalu formou prenájmu telocvične 

z dôvodu osobitného zreteľa na dobu neurčitú, vo výške nájmu 1,0 euro/rok s povinnosťou 

refundovať prevádzkové náklady na jednu hodinu nájmu. 

K predloženému materiálu neboli zo strany členov komisie zásadné pripomienky. 

    

Hlasovanie č. 6: 

Prítomní: 20 

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie  č. 18/2015:  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu  KSK prerokovať a schváliť nájom telocvične 

Hotelovej akadémie, Južná trieda 10, Košice, pre OZ basketbalový klub JF Košice z dôvodu 

osobitného zreteľa.  



 

K bodu č. 7 

 Ing. Š. Kandráč, vedúci OŠ, konštatoval, že predložená správa sa predkladá v štruktúre 

stanovenej vyhláškou MŠ SR č. 9/2006 Z. z. Podkladom pre jej spracovanie boli údaje 

v hodnotiacich správach jednotlivých škôl a tiež údaje zo štatistických výkazov pre 

normatívne financovanie. Vybrané hodnotené ukazovatele sú porovnávané za rôzne časové 

obdobia a spracované formou tabuliek a grafov a rozdelené podľa dôležitosti do skupín podľa 

typov stredných škôl. Veľká časť správy je venovaná demografii, dochádzke a prospechu 

žiakov na stredných školách. Samostatné kapitoly sú venované výsledkom maturitných 

skúšok a tiež umiestňovaniu absolventov škôl na trhu práce. Na rozdiel od predchádzajúcich 

správ je v predkladanej správe časť venovaná opatreniam na dosiahnutie sledovaných 

ukazovateľov, formou spolupráce so školskou inšpekciou, MPC a pedagogicko – 

psychologickými poradňami. 

  

Hlasovanie č. 7: 

Prítomní: 20 

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie  č. 19/2015:  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu  KSK prerokovať a zobrať na vedomie Hodnotiacu 

správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK za školský rok 2013/2014. 

 

K bodu č. 8.  

K predloženému návrhu neboli zo strany členov komisie žiadane pripomienky. 

 

Hlasovanie č. 8: 

Prítomní: 20 

Za: 20 

Proti:0  

Zdržal sa:0 

Uznesenie  č. 20/2015:  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu  KSK prerokovať a schváliť rámcovú obsahovú 

náplň zasadnutí Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2015.  

 

K bodu č. 9. 

 Na rokovanie komisie bol predložený návrh plánu úloh školskej komisie na II. polrok 

2015 na doplnenie a následné schválenie. Predložený návrh bol bez zmien akceptovaný 

a k celkovému materiálu neboli už žiadne pripomienky a návrhy.  

 

Hlasovanie č. 9: 

Prítomní: 20 

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   

Uznesenie  č. 21/2015:  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu  KSK prerokovať a schváliť plán úloh komisií 

Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2015. 

 



K bodu č. 10 

  V rámci bodu rôzne boli na rokovanie komisie predložené nesplnené úlohy z plánu 

úloh komisie za I. polrok 2015. Štatistické údaje k výsledkom prijímacieho konania boli 

zozbierané zamestnancami OŠ a budú elektronicky zaslané členom komisie. Praktické 

skúsenosti z prijímacieho konania a aktuálny stav vzdelávania detí zo znevýhodneného 

prostredia prezentoval riaditeľ SOŠ technická, Kukučínova 43, Košice., PhDr. J. Pituch. 

Hovoril o procese vytvárania a praktického fungovania elokovaných pracovísk, ktoré má 

uvedená škola zriadených  už deväť. 

 Ing. J. Krištan sa zaujímal o podmienky prijímania žiakov neštátnych škôl do 

školských internátov na budúci školský rok.   

Vedúci OŠ Ing. Š. Kandráč reagoval s  vysvetlením, že 29.5.2015 má pozvaných všetkých 

riaditeľov školských internátov z Košíc, aby sme zistili aktuálnu situáciu a kapacitné 

možností ubytovania všetkých stredoškolákov. 

Termín najbližšieho rokovania komisie si stanovili predbežne na 6.8.2015 o 13.30 hod. 

 

K bodu č. 11 

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu podpredseda komisie PhDr. Marek Čižmár 

zasadnutie komisie ukončil. 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Štefan Kandráč 

tajomník komisie 

 

 

...................................................... 

                          PhDr. M. Čižmár  

        podpredseda komisie 

 


